
 Tingperiode 2021-22 HK møte1 
__________________________________________________________________________________ 
 
Møte   Hoppkomitemøte  
Tid   Tirsdag 18.08.21 kl 20 – 20.00 
Sted   Teams 
Innkalt(teams) Kristian Brenden(KB); Anniken Mork(AM);Stine Aaseth Korsen (SAK);Per 

Bergerud(PB);Jonas Sandell(JS) 
                                            
Invitert fra adm skiforbundet  Andreas Lind Groh og Mats Nysæther 
Fra adm(teams) Clas Brede Bråthen (CBB), Ståle Villumstad (SV); Tore Øvregård(TØ) 
Forfall CBB, TØ 
Referent/Møteleder Alf Tore Haug (ATH),  
  
 
 
REFERAT 

0 
 
 
 

Habilitet 
 
N/A  

Ansv Frist 

1 Referat HK møte 37 i forrige tingperiode godkjent og lagt ut   

2 
 
 

Rapport fra Clas Brede 
Vi har bra kontroll på  marked, toppidrett og rekruttering 

 
 
 
 
 
  
 
 
 
 

 

3 Økonomi i NSFog NSF hopp 
Andreas Lind Groh presenterte inntektsmodell og økonomisk utvikling 
 
Hele presentasjonen er sendt møtedeltakere 
Et av bildene er limt inn i referatet under 

 Andreas 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



-  

 
 
 
 

    
4 Økonomi/sponsorstatus 

Presentasjon av Mats Nysæther 
 
Skistyret reduserte resultatkravet med 1,6MNOK og budsjettet under referer til 
et 0 resultat 
 

 
 
PS! Dagen etter møtet fikk vi bekreftelse på søknad om omfordeling av KUD 
midler 1 MNOK er innvilget. 
Det pågår forhandlinger  i sluttfase som kan bedre situasjonen ytterligere, men 
det er forståelse for at vi fremdeles har utfordringer,spesielt sett i lys av at 
budsjettet allerede krever kutt i sportslig aktivitet 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 



5 Saker til skistyret 
Hoppkomiteen sammen med administrasjonen har fattet følgende vedtak: 
 
Ja til pkt 1. Gebyr ved flytting av renn (forslag Skitinget fra 
Akershus skikrets)   
Gebyr ved flytting av renn (§ 214 i fellesreglementet)   

Arrangører, som på grunn av snøsituasjonen, velger å flytte sitt 
arrangement gis rett til å kreve inn et flyttegebyr på kr. 30.- pr. deltaker.  

 
 

 
• Nei til pkt 2. 
• Offentliggjøring av resultater (forslag Skitinget fra 

Akershus skikrets)  
  
 Offentliggjøring av resultater i klassen 11-14 år.   
For klassene 11-14 år skal resultatlistene kun være rangert for de 50% 
beste. Tider og/eller poeng oppgis for alle.  
 

Hoppkomiteen	innstiller	på	forlenget	engasjement	for		

Olav	Magne	Dønnem	i	ankeutvalget	i	skiforbundet	

Bergknappen	106518	Kristiansund	N	
918	16	621.	
 

 
 

 
TØ 
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Plast i Holmenkollen-status 
Utsatt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

      
8 

Neste møter 
Planlagt i forbindelse med HL i Midtstua, men utsatt 

  

9            HK`s time 
Organisasjon 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

    

    
    

 
 
 

 


